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内容概要

　　《直觉模糊信息集成理论及应用（英文版）》将主要对近年来国内外学者特别是作者本人在直觉
模糊信息的集成和处理方式，以及相关的直觉模糊决策模型和方法等最新研究成果进行深入系统的介
绍。
《直觉模糊信息集成理论及应用（英文版）》共分为七章。
可作为模糊数学、运筹学、信息科学和管理科学与工程等领域的研究人员和工程技术人员的参考书，
以及高等院校有关专业高年级本科生和研究牛的教学用书。
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编辑推荐

　　Intuitionistic Fuzzy Information Aggregation： Theory and Applications， the first book to provide a
thorough and systematic introduction to the intuitionistic fuzzyaggregation methods， the correlation， distance
and similarity measures of in tuitionisticfuzzy sets， and various decision-making models and approaches based
on the above-mentioned information processing tools. Through numerous practical examples andillustrations with
tables and figures， it offers researchers and professionals in the field of fuzzy mathematics， information fusion
and decision analysis， the most recentresearch findings developed by the authors.
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